
Årsmöte Östervåla Ryttarklubb 2022-03-14 
Närvarande: Hanna Jonsson, Margareta Svanberg, Elisabet Eriksson, Henrik Waern, Fanny 
Willén, Eva Ekholm och Jeanette Lind. 
 
§1Mötet öppnas  
Ordförande öppnade mötet.  
 
§2 Val av mötesordförande  
Jeanette valdes till mötesordförande.  
 
§3 Val av mötessekreterare  
Sittande sekreterare, Hanna Jonsson valdes till mötessekreterare.  
 
§4 Val av protokolljusterare 
 Fanny och Elisabet valdes till justerare.  
 
§5 Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkändes.  
 
§6 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes till 5st.  
 
§7 Årsmötets behöriga utlystes  
Årsmötet beslutade att årsmötet utlystes på korrekt sätt. 
 
§8 Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse 
Hanna Jonsson läste upp verksamhetsberättelse (bilaga 1) och kassör, Margareta Svanberg 
berättade om ekonomin. Ekonomin är fortsatt god med ett positivt resultat.  
 
§9 Revisionsberättelse  
Revisorn, Henrik Waern, läste upp revisionsberättelsen. 
 
§10 Frågan om ansvarsfrihet  
Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för 2021.  
 
§11 Fastställande av årsavgifter  
Årsmötet beslutade att årsavgifterna inte ska ändras till 2023. Vuxen 300kr ungdom 200kr 
familjeavgift 500kr (En vuxen och obegränsat antal barn från samma familj) 
 
§12 Beslut om antal ledamöter och suppleanter  
Årsmötet beslutade 5st ledamöter och 1st suppleanter.  
 
§13 Val av ordförande  
Margareta valdes till ordförande.  
 
  



§14 Val av ledamöter och suppleanter  
Ledamöter  
Elisabet Eriksson 1 år sittande  
Hanna Jonsson 1år sittande  
Camilla Johansson 2 år nyval 
Carola Brandel 1 år sittande 
Fanny Willén 2år nyval 
 
Suppleanter 
Jeanette Lind 1år nyval 
 
§15 Val av revisor  
Henrik Waern valdes om till revisor.  
 
§16 Val av valberedning 
Styrelsen valdes till valberedning då inga andra medlemmar hade intresse av det.  
 
§17 Val av ombud till Svrf:s och distriktets allmänna möten  
Elisabet Eriksson och Margareta Svanberg valdes av årsmötet till ombud. 
 
§18 Övriga ärenden  
Inga övriga ärenden. 
 
§19 Mötet avslutas  
 Ordföranden avslutade mötet.  
 
 
 
 
 
Ordförande Jeanette Lind   Sekreterare Hanna Jonsson  
 
 
 
 
 
Justerare Fanny Villén   Elisabet Eriksson 
  



Bilaga 1 Verksamhetsberättelse 
 
ÅRSBERÄTTELSE ÖSTERVÅLA RYTTARKLUBB 2021 
Under 2021 har det hållits sex protokollförda styrelsemöten samt ett konstituerande möte. 
Vi har haft två anläggningsdagar, den 22/5 och den 1/9 då vi fixat och gjort fint på 
anläggningen inför olika aktiviteter.  
Den 13/6-23/6 hade vi ”Öppen bana” i hoppning vilket var uppskattat. De ekipage som var 
där och hopade gav oss högsta betyg. 
Den 21/8-31/8 hade ”Öppen bana” i dressyr vilket även det var uppskattat. 
Även detta år har sett lite annorlunda ut pga pandemin och rådande restriktioner. Det har 
medfört att vi inte har kunnat setts och haft aktiviteter på samma sätt som innan pandemin. 
Även vissa möten har skett digitalt. En representant från klubben deltog på ett digitalt 
tävlingsmöte den 25/5. 
Helgen den 4-5/9 hade vi två dagars dressyrtävling, varav en klass ingick i allsvenskans 
division 3 för häst. Det var lite dåligt med starter en av dagarna, men det var en uppskattad 
tävling av de som deltog. 
Under sommaren turades styrelsemedlemmarna om att klippa gräset vid klubben. En lärdom 
blev att det är viktigt att hela ytan som ska klippas görs ordentligt första gången.  
Vi hade planerat att gå ut och äta tillsammans i slutet av november men tyvärr skenade 
smittspridningen igen vid det tillfället så vi valde att ställa in. 
Detta är en kort sammanfattning av 2021 som även det varit ett väldigt annorlunda år med 
en pågående pandemi vilket medfört restriktioner att förhålla sig till. 
 
Stort tack till alla medlemmar som engagerar sig och arbetar för vår klubb, utan Er skulle det 
vara omöjligt att genomföra aktiviteter av olika slag. 
 
Mars 2022 Styrelsen genom 
Jeanette Lind, ordförande 
 


